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Innkalling til:   

Parlamentsmøte 6 2023  
 
Til: Representanter i Studentparlamentet m/vara   
 
Kopi til: OsloMet  v/rektoratet, Norsk studentorganisasjon (NSO), Velferdstinget i Oslo og Akershus (VTOA), Studentombudet 

ved OsloMet, International Students Union at OsloMet (ISU), Studentparlamentet ved UiO, Universitas, 
Khrono, Radio Nova, Studentråd ved OsloMet, Studentenes Fakultetsråd ved OsloMet og 
Studentrepresentanter i Universitetsstyret    

Tidsplan og saksliste for møtet:   
Tidsplanen er veiledende. 
  

Tid:  Saksnr:  Saksnavn:  Type sak:  

17.00 -17.30  

Psak 00/23 a, 

b, c, d, e  konstituering og orientering    

17.30 – 18.00 Psak 39/23 

Presentasjon av valg til 2024 og 

gjennomgang av valgsystem Orientering 

18.00 – 18.30 Psak 40/23 Opptak av Undervisning Diskusjon 

18.30 – 18.50 Psak 41/23 

Diskusjon og votering på 

vedtektsendringer 

Diskusjon og 

vedtak 

18.50 – 19.10 Psak 42/23 

Diskusjon og votering på 

vedtektsendringer tilhørende 

Resolusjoner 

Diskusjon og 

vedtak 

19.10 – 19.40 Spisepause 

19.40 – 20.10 Psak 43/23 Foreldelse av resolusjoner 

Diskusjon og 

vedtak 

20.10 – 20.30 Psak 44/23 

Studentenes svar på SHoT 

undersøkelsen? Diskusjon 

20.30 – 20.50 Psak 45/23 Studentparlamentets After Hours Diskusjon 

20.50 – 21.10    Eventuelt, møtekritikk og rydding   

 
  

  



Til: Studentparlamentet (SP)    Saksbehandler: Organisasjonsrådgiver 1 
Fra: Arbeidsutvalget 2 

 3 

Konstituering   4 

PSak 00/23 a, b, c, d og e   5 

a) Valg av ordstyrer, referent og tellekorps    6 

 7 

Forslag til vedtak:   8 

• Vilde Henningsgård og Marie Knutsen Bruntveit velges til ordstyrere    9 

• Ingrid-Elisabeth Ringstad velges til referent   10 

• Kontrollkomiteen (KK) velges til tellekorps   11 

 12 

b) Godkjenning av innkalling og saksliste   13 

 14 

Forslag til vedtak:   15 

• Innkalling og saksliste godkjennes.   16 

 17 

c) Godkjenning av protokoll fra siste møte   18 

 19 

Forslag til vedtak:   20 

• Protokoll fra sist møte godkjennes med de endringer som fremkommer i 21 

møtet   22 

d) Orienteringssaker fra: 23 

• Arbeidsutvalget (AU) 24 

• Kontrollkomiteen (KK) 25 

• Universitetsstyret, studentrepresentanter 26 

• Læringsmiljøutvalget (LMU) 27 

• Rektoratet 28 

• Velferdstinget (VT) 29 

• Studentparlamentet sine egne komiteer 30 

• Studentenes fakultetsråd og studentråd 31 

 32 

Forslag til vedtak:   33 

• Sakene tas til orientering.   34 

e) Ettergodkjenning av høringssvar, valg og oppnevninger   35 

 36 

Forslag til vedtak:   37 

• Valg, oppnevninger og høringssvar foretatt av Arbeidsutvalget 38 

godkjennes.   39 

  40 
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Til: Studentparlamentet (SP)          41 
Fra: Arbeidsutvalget 42 

 43 

Orienteringer fra arbeidsutvalget 44 

 45 

Felles Orientering: 46 

• AU har deltatt i valgkurs med ekstern ekspertise fra NSO, i forbindelse med 47 

forberedelse til valg til SP. Rundt valget har vi også hatt møte med SK om hvordan de 48 

kan legge til rette for valget.  49 

• AU har hatt møte med OI-direktøren om studentparlamentets ressurser 50 

• Alle i AU har vært involvert i gjennomføring av TVK 51 

• Med møte med ledelsen 22.september ble det løftet behovet for flere 52 

studentlivskoordinatorer. 53 

• Alle i AU har deltatt på en innspillsrunde til høringsrunden for langtidsstrategi og 54 

delstrategi. 55 

• AU har forbrett høstseminar til studentparlamentet. 56 

• 30. september var det Høstgalla hos Det Norske studentersamfunn her var Leder, 57 

LIA og VMA til stede. 58 

 59 

Leder: 60 

Siden P5 har leder hatt møte med UniKom for å planlegge til en konferanse mellom Oslo 61 

Kommune og OsloMet som skal være 10. oktober. Det har også blitt brukt tid på andre 62 

forberedelser til konferansen.  63 

Leder har arbeidet med et høringssvar til OsloMet om langtidsstrategi og deltstrategier, der 64 

har det blitt innhentet innspill fra resten av AU. 65 

Det har siden sist vært avholdt digitalt medlemslagsmøte (13.sep) og ledersamling i Bergen 66 

(22.-24. sep.) i regi av NSO. Her var det spesielt fokus på NSO sin organisasjonsstruktur, 67 

medieopplæring, teambuilding og erfaringsutveksling.  68 

Leder har avholdt formøte med Universitetsstyrerepresentantene 18. September. 69 

Tirsdag 19. september var det lansering av tilleggsundersøkelsen til SHoT på OsloMet her 70 

var leder til stede. Her ble det fokus på studentenes psykiske uhelse. 71 

21. September hadde leder et innlegg på tillitsvalgtkonferansen, hvor det ble informert om 72 

studentparlamentet, studentdemokratiet og valget til SP i oktober/november. 73 

Det har vært avholdt et møte med Vigdis By Kampenes ang. ressursene til 74 

studentparlamentet, her har det gått med tid til møteforberedelse og etterarbeid ved å få ut 75 

en oppsummering av møtet da det ble etterspurt. 76 

Det har gått med en del tid til å skrive og utarbeide sakspapirer til P5 og forberedelser til 77 

høstseminaret 6. - 7. oktober. Leder har også brukt litt tid på forberedelser til 78 

høstkonferansen til NSO i slutten av oktober. 79 

 80 
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Læringsmiljøansvarlig:  81 

• Vært med å arrangere torsdagskaffe foran P32 med studentlivkoordinatorene. 82 

• Vært i møte med arbeidsgruppen for (bedring av) studentmiljø på Campus Kjeller. 83 

• Vært med i jurymøte for Årets Student. 84 

• Deltatt på møte om et delprosjekt angående visningsarenaer på Campus Pilestredet i 85 

sammenheng med flyttingen av Institutt for Estetiske fag til P52. 86 

• Deltatt på møte, i regi av Utdannings- og internasjonaliseringsansvarlig, med 87 

studentene på OsloMet som kommer fra land utenfor EU/EØS. 88 

• Vært i møte med SiO Mat og Drikke om hvordan SiOs tilbud er lagt opp og 89 

møtedatoer for brukerutvalget. 90 

• Vært på seminar i regi av Oslo Innovation Week om bærekraft og grønn innovasjon. 91 

• Kommet med innspill til arbeidsutvalgets endelige høringssvar til langtidsstrategien 92 

for OsloMet. 93 

• Arbeidet med opplegg og program for Høstseminaret til Studentparlamentet. 94 

 95 

Velferds- og mangfoldsansvarlig:  96 

Siden sist parlaments møte har VMA vært med å arrangere tillitsvalgtkonferansen. 97 

Det har gått mye tid til planlegging og gjennomføring. VMA har også arrangert 98 

Studentenes fakultetsråd (SFR) lederforum, som gikk til planlegging av 99 

tillitsvalgtkonferansen. Dette fordi SFR har blant ansvar for opplæring av hva din rolle 100 

som tillitsvalgt er. Felles ble det gitt opplæring i de verktøyene som en tillitsvalgt har 101 

behov for, for å kunne utføre sitt verv. Her var VMA konferansier sammen med 102 

studentlivskoordinator og ledet en panelsamtale om samarbeidet mellom de ansatte 103 

og de tillitsvalgte.  I etterkant av konferansen var det blant annet flere som meldte 104 

interesse for ulike verv og utvalg. Så ser på konferansen som en suksess.  105 

Det har også gått en del arbeid for å følge opp saken om at SFR ikke har kontrakter 106 

og mangler tilganger. Det har vært møter med sentral og fakultets vis HR og med 107 

ledelsen. I etterkant av dette har det er blitt arbeidet med et dokument med 108 

argumenter for at man skal ha kontrakter som skal gå opp til ledelsen. 109 

VMA har også utarbeidet og hengt opp månedens dassavis. Det er laget en engelsk, 110 

Pilestredet og Kjeller versjon. I tillegg til generelle studentoppfølginger.  111 

VMA har deltatt på Kulturutvalget. Der det skal planlegges kulturkalenderen for i år. 112 

For å gjøre dette mer studentrettet blir det satt sammen en student fokusgruppe som 113 

skal se på de kommende arrangementene og hjelpe med å gjøre det mer 114 

studentrettet. Det handler mest om formidling av arrangementene.  115 

Det har også vært en dag på kjeller siden P5. Det er også vært møte med 116 

sekretæren i bærekrafts rådet om SP sin bærekrafts politikk. I tillegg var VMA vikar 117 

for LIA på innovasjonsforum som var på besøk på OceanLab som ligger på 118 

Tjuvholmen. Dette ligger under institutt for maskin, elektronikk og kjemi. Det settes 119 

søkelys på hav teknologi. Det skal også deles ut en innovasjons pris for ansatte, og 120 

VMA skal sitte i komiteen.  121 
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Har også deltatt på Grønt OsloMet seminar som ga nye perspektiver inn mot 122 

bærekraft på OsloMet. VMA har jobbet med SHoT undersøkelses lansering og 123 

forbedres til P5. VMA deltok også på Høstgallaen til Det Norske studentersamfunnet.  124 

 125 

Utdanning- og internasjonaliseringsansvarlig:  126 

Siden siste parlamentsmøte har UIA hatt mange morsomme arbeidsoppgaver knyttet til valg, 127 

internasjonalisering og i de sentrale utvalgene for utdanning og forskning.  128 

Valg 129 

• Design av plakater, flyers og «info-trekanter» som skal spres ut på hele 130 

universitetet.  131 

Konseptet er at vi påstår noe relativt urimelig, som at «Det er universell utforming på 132 

hele Oslomet», «Alle studenter får den tilpasningen de trenger for å gjennomføre 133 

studiene på Oslomet» eller «Det er alltid nok leseplasser på Oslomet», supplert med 134 

lykkelige propagandistiske studenter i illustrasjoner. På samme plakater og flyers er 135 

det også en liten runding er det står «Eller?» og en QR-kode. Denne tar deg med til 136 

Oslomets offisielle valgside: www.oslomet.no/spvalg. Her vil det komme lenker både 137 

til å melde seg som kandidat til valget, og etter hvert å kunne avgi stemme.  138 

• Møter med seksjon for samfunnskontakt om valget 139 

Her kartla vi hvilke info-kanaler som er aktuelle og tilgjengelige for bruk under valget. 140 

Det vil bli vist informasjon på skjermer, i kalendere, og nytt av i år har vi også fått 141 

gjennomslag for en SMS som skal sendes ut når studentene kan avlegge stemmen 142 

sin. Det vil si at vi tikker inn i lommen på nesten 22 000 studenter. Dette vet vi har 143 

hatt stor betydning for valg på andre universitet, som f.eks. universitetet i Stavanger.  144 

• Kurs for arbeidsutvalget om å holde i en valgprosess. 145 

Ingen i arbeidsutvalget kommer ferdig utlært, og de færreste av oss har organisert et 146 

valg av denne størrelsen før. Vi inviterte derfor svært erfarne studentpolitikere fra 147 

Norsk studentorganisasjon sin kursgruppe til å snakke strategi, og hvordan man 148 

jobber med å aktivere hele sin egen organisasjon, og få drahjelp fra universitetet man 149 

jobber innenfor. Vi snakket også om utvikling av egne sosiale medier og om hvordan 150 

vi kan inkludere vår viktigste ressurs (dere) i en valgprosess.  151 

• Workshop for kandidater og studentparlamentets medlemmer i valgprosess.  152 

Kursgruppa fra NSO vil sende en som har jobbet med studentpolitikk på både lokalt 153 

og nasjonalt nivå for å gi oss innsikter i hva det faktisk vil si å bli en del av 154 

studentbevegelsen, og hvordan man kan jobbe innenfor den som representant. Det 155 

vil også bli snakk om å finne saker man brenner for og noe om selve valget og 156 

hvordan man kan jobbe frem sitt eget kandidatur. Dere skal ha fått innkalling til dette 157 

på epost.  158 

• Møte med IT om mer brukervennlige stemmeskjema  159 

• Forberedt mini-foredrag om valg til høstseminar og p6 160 

 161 

Utdanning 162 

• Utvalgene: 163 

Etter at vi vedtok handlingsplan på det siste parlamentsmøtet kunne jeg sette i gang 164 

http://www.oslomet.no/spvalg
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og bruke dette som arbeidsverktøy. Vi har begynt å se på hvilke saker som kan bli 165 

egne saker i utvalgene, da spesielt Utdanningsutvalget. Her ser det ut som vi kan få 166 

opp saker innen å arbeide for digital kompetanse hos undervisere, arbeid for 167 

begrunnelse av karakter på eksamen, arbeide for at studenter kan ta sammensatte 168 

grader, mer samarbeid med næringslivet gjennom studiene og å utvikle ressurser for 169 

undervisere når det gjelder kunstig intelligens. Vi har allerede løftet frem kravene 170 

studentparlamentet har til et campus i både UU og FoU sentralt.  171 

• Arbeidsgruppe for innspill til forskningsrådet med prorektor Tanja 172 

Innspill til forskningsrådet om å inkludere flere barn og unge. Her delte jeg vår 173 

resolusjon om «Oslomet som barnerettighetsuniversitet» Resolusjon-Kunnskap-fra-174 

barn.pdf (studentparlamentet.no) og kom med en oppfordring til å inkludere 175 

eksempler hvordan vi jobber på denne måten allerede i dag.  Som f.eks. Interact. 176 

INTERACT – Tverrprofesjonelt samarbeid med barn, unge og familiene deres - 177 

OsloMet 178 

• Masterkurs: Det vil også bli jobbet med et introkurs for masterstudenter som ligner 179 

det studentene på bachelor får, med noen masterspesifikke modifikasjoner. Dette er 180 

sammen med Samfunnskontakt som har fått midler fra den gode studentopplevelsen. 181 

De vil gjerne at noen masterstudenter stiller opp i kvantitative intervjuer om behovene 182 

fra et slikt masterkurs. Ta kontakt med meg ved interesse for medvirkning til et slikt 183 

kurs.  184 

• Webinar:  185 

UIA har deltatt på seminar arrangert av NIFU der de har undersøkt studenters 186 

holdninger til nettbasert undervisning.   187 

UIA har også deltatt på et webinar om innovasjonskraft gjennom nye næringer fra 188 

forskningsfronten v/UHR.  189 

• Kurs for internasjonale studenter om forskningsetikk: 190 

UIA skal sammen med universitetsbiblioteket lage et kurs i forskningsetikk for 191 

internasjonale studenter som et ledd i integrasjonen av denne studentgruppen på 192 

universitetet. Tanken er at det skal være et tverrkulturelt kurs som snakker om 193 

akademiske standarder og spesielle forskrifter om fusk lokalt.  194 

  195 

https://www.studentparlamentet.no/wp-content/uploads/sites/633/2022/01/Resolusjon-Kunnskap-fra-barn.pdf
https://www.studentparlamentet.no/wp-content/uploads/sites/633/2022/01/Resolusjon-Kunnskap-fra-barn.pdf
https://www.oslomet.no/forskning/forskningsprosjekter/interact
https://www.oslomet.no/forskning/forskningsprosjekter/interact
https://oslomet.instructure.com/courses/26628
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Til: Studentparlamentet (SP)     Saksbehandlere: LIA og UIA 196 
Fra: Arbeidsutvalget  197 
  198 

Presentasjon av valg til 2024 og gjennomgang av valgsystem 199 

PSAK 39/23  200 

  201 

English summary:  202 

From October 16 to October 29 is the “Candidacy-period”, and from November 6 to 203 

November 12 is the “Vote-period”. All students at OsloMet have the right to stand as 204 

candidates for the Student Parliament, and everyone can of course also vote. However, 205 

getting the student body to participate in this democratic system is a challenge. 206 

In 2021, the voter turnout was 3.87%, with a total of 22,155 students. In 2022, voter turnout 207 

at OsloMet was around 4.21%. A total of 923 votes were cast, and the student body was at 208 

21,950.  We can get the voter turnout in 2022 to 5.04%, if we adjust the student body to 18 209 

320 by removing the study programs that have older students and a less frequent presence 210 

on campus.  This is not a drastic change, and even when it is done, we are still left with only 211 

923 voting students. The executive committee does not consider it unrealistic to increase 212 

voter turnout from the lower percentages seen in 2021 and 2022. 213 

This year, the Education and Internationalization Manager in the executive committee has 214 

been put in charge for the election process. She will present the strategic plan for the 2024-215 

25 Student Parliament elections (and beyond), and the Head of Learning Environment will 216 

present the more technical aspects of how representatives are elected to the Student 217 

Parliament. 218 

Bakgrunn:  219 

Fra 16. oktober til 29. oktober er det Still-periode, og fra 6. november til 12. november er et 220 

Stem-periode. Alle studenter ved OsloMet har rett til å stille som kandidater til 221 

Studentparlamentet, og alle kan selvsagt også stemme. Å få studentmassen til å delta i 222 

denne demokratiske ordningen er derimot en utfordring. 223 

I 2021 lå valgdeltakelsen på 3.87 %, med totalt sett 22 155 studenter. I 2022 lå 224 

valgdeltakelsen på OsloMet på rundt 4.21 %. Det ble avgitt 923 stemmer, og studentmassen 225 

var på 21 950. Vi kan justere valgdeltakelsen i 2022 til 5.04 %, hvis man justerer 226 

studentmassen til 18 320 ved å fjerne de studieprogrammene som har eldre studenter og 227 

mindre frekvent tilstedeværelse på campus. Dette er ingen drastisk endring, og selv når det 228 

er gjort sitter vi fortsatt igjen med kun 923 stemmende studenter. Arbeidsutvalget anser det 229 

ikke som urealistisk å få opp valgdeltakelsen fra de lavere prosentene den har ligget på i 230 

2021 og 2022. 231 

 232 

I år har Utdanning- og internasjonaliseringsansvarlig i arbeidsutvalget fått et overordnet 233 

ansvar for valggjennomførelsen. Hun kommer til å presentere strategiplanen for valget til 234 

Studentparlamentet 2024-25, og Læringsmiljøansvarlig kommer til å presentere det mer 235 

tekniske ved måten representanter blir til Studentparlamentet. 236 

 237 

Forslag til vedtak:  238 



10 
 

• Studentparlamentet tar arbeidsutvalgets presentasjon til orientering. 239 

 240 

  241 
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Til: Studentparlamentet (SP)      Saksbehandler: Henriette Bøe 242 
Fra: Arbeidsutvalget  243 
  244 

Opptak av Undervisning 245 

PSAK 40/23  246 

  247 

English summary:  248 

The executive committee (AU) has been asked whether we have a policy on the recording of 249 

teaching. As we do not have a policy in this area, and this is a very topical issue, AU wishes 250 

to raise the topic for discussion in the student parliament.  251 

In this case, we are looking at the potential of recording lectures as a regular learning 252 

resource. 253 

Points for discussion: 254 

• Are recordings of teaching desirable? 255 

• What types of recordings are desirable?  256 

• To what extent should facilities be provided for recording teaching? 257 

• What guidelines do you think should form the basis for recording? 258 

 259 

Bakgrunn:  260 

Vi i arbeidsutvalget har fått inn spørsmål om vi har politikk på opptak av undervisning. Da vi 261 

ikke har politikk på området, og dette er et svært dagsaktuelt tema ønsker AU å løfte temaet 262 

for studentparlamentet for diskusjon. Ut ifra debatten vil vi se på muligheter til å inkorporere 263 

parlamentets meninger inn i politiske dokumenter når vi skal ta dem opp til revidering. 264 

Opptak av undervisning brukes både son en vanlig læringsressurs og tilrettelegging. I denne 265 

saken ser vi på ønsket om å bruke opptak av undervisning som en inkorporert del av 266 

undervisningsmetoden, der tenkt bruk er å gi studentene mulighet til repetisjon. 267 

Per. Dags dato vil opptak av undervisning være utfordrende på grunnlag av universitets 268 

manglende ressurser og digital kompetanse, sentral ledelse vil ikke pålegge undervisere å 269 

gjøre opptak av undervisere. Så her etterspør vi hvilke meninger Studentparlamentet bør ha. 270 

 271 

Punkter til diskusjon:  272 

• Er det et ønskelig at det tas opptak av undervisning? 273 

• Om Studentparlamentet ønsker opptak, er det da ønskelig lydopptak eller 274 

videoopptak?  275 

• I hvilken grad bør det fasiliteters for opptak av undervisning? 276 

• Hvilke retningslinjer tenker dere at bør ligge til grunn for opptak? 277 

 278 

 279 

Forslag til vedtak:  280 

• Studentparlamentet diskuterer saken 281 

  282 
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Til: Studentparlamentet (SP)      Saksbehandler: Bendik K Evertsen 283 
Fra: Arbeidsutvalget  284 
  285 

Diskusjon og votering på vedtektsendringer 286 

PSAK 41/23  287 

  288 

English summary: 289 

Changes in the Articles of Association must be presented at one meeting and cannot be 290 

discussed and voted over until the next meeting. These three suggested changes were 291 

presented this spring, at the third parliamentary meeting of 2023, and are now ready for 292 

discussion and voting. Any alternative suggestions will have to be presented at the next 293 

meeting and will have to wait for discussion and voting until the last meeting of the semester. 294 

  295 

Bakgrunn:   296 

Studentparlamentets vedtekter sier at en vedtektsendring må behandles over to 297 

parlamentsmøter (§ 8.3). Forslag til endring legges fram på ett møte, med diskusjon og 298 

vedtak på det påfølgende møtet. Disse tre endringsforslag til vedtektene ble presentert i vår, 299 

på det tredje parlamentsmøtet i 2023, og er nå klare til å bli diskutert og stemt over. Om 300 

representanter i Studentparlamentet har forslag til andre formuleringer eller har andre forslag 301 

til vedtektsendringer, må disse sendes inn og fremmes til neste møte, med påfølgende 302 

diskusjon og votering på høstens siste møte. 303 

 304 

Forslag 1:  305 

Slik det står skrevet nå spesifiserer vedtektene at AU kun er vedtaksdyktig når 3 medlemmer 306 

er til stede på et møte. Dette vil bety at AU kan få problemer med å vedta agendaer fra uke til 307 

uke om det da skulle forekommet langtidssykdom, lignende fravær eller frafall. Forslaget til 308 

ny spesifisering av vedtaksdyktighet for arbeidsutvalget er at «… mer enn halvparten av (…) 309 

Arbeidsutvalget et til stede på (…) møte.». Med en slik ordlyd vil vedtaksdyktigheten justere 310 

seg etter AUs størrelse, samtidig som det sikrer mot et enevelde hvis AU noensinne skulle 311 

vært så uheldig å kun bestå av to medlemmer. 312 

 313 

 314 

Forslag 2:  315 

Studentparlamentet har på lik linje med resten av studentfrivilligheten slitt med oppmøte. Det 316 

var i løpet av høstsemesteret 2022 flere møter som ikke har kunne åpnes med de 317 

medlemmene som stilte opp fordi de ikke oppnådde vedtaksdyktighet. Dette har gjort at mye 318 

tid, og krefter, for Studentparlamentets arbeidsutvalg og medlemmer har blitt sløst bort. 319 

Samtidig har Studentparlament vært mindre handlekraftig da flere viktige vurderinger har 320 

måttet bli overlatt til AU.  AU ønsker å senke antallet parlamentsmedlemmer som møter opp 321 

til 10 personer slik at vi vil kunne sette møtene også i travle perioder for studentene. AU 322 

mener at det er viktig å la dem som møter opp belønnes for dedikasjonen av tid og krefter. 323 

 324 

Forslag 3: 325 

Dette forslaget svarer på den samme problematikken som i forslag 2, men endrer på antall 326 

stemmer som kreves for å gjøre endringer i vedtektene. I dag må 1/3 av alle i det sittende 327 

parlamentet stemme for en endring for å få det vedtatt. I løpet av høstsemesteret 2022 var 328 

det ikke ett eneste møte der vi ville vært mange nok til stede for å gjøre en endring i 329 
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vedtektene. Dette medførte at en ikke har kunnet gjøre nødvendige endringer i 330 

organisasjonen for at den skal fungere bedre. 331 

 332 

AU har foreslått at endringer i vedtektene kan vedtas ved absolutt flertall. Dette vil si at minst 333 

halvparten av Studentparlamentet må være til stede å stemme for et endringsforslag til 334 

vedtektene. Noe som vil bety i praksis, basert på fjorårets sammensetning av 335 

Studentparlamentet, at vi ville gått fra å behøve 19 parlamentsmedlemmer til å behøve 15 336 

parlamentsmedlemmer for å gjennomføre en endring til vedtektene. 337 

 338 

Vedlegg:  339 

Forslagsendringer til vedtektene 340 

 341 

Forslag til vedtak:  342 

• Studentparlamentet vedtar forslag 1-3 til vedtektene. 343 

 344 

  345 
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Vedlegg: Forslagsendringer til vedtektene 346 

Forslag 1: 347 

   
Forslagsstiller    Bendik Kaurin Evertsen, Joachim Svamo Karlsen 

Forslagsnummer     1 

Sidetall       Linjenummer        

    Tilleggsforslag    Endringsforslag    Strykningsforslag    

Sett Kryss      X        
    

Opprinnelig tekst (hva står i originalteksten)  

Vedtaksdyktighet er oppnådd når minimum tre (3) av Arbeidsutvalgets medlemmer er 
tilstede på Arbeidsutvalgets møte. 
Endring (hva er endringen du foreslår) 

Endre §3.3.5. som definerer vedtaksdyktigheten i Arbeidsutvalget. 

Begrunnelse (Hvorfor ønsker du denne endringen?)    

I høst trakk Velferd- og Mangfoldsansvarlig seg fra sitt verv og siden da har Arbeidsutvalget 
bestått av tre medlemmer i stedet for de ordinære fire. Dette gir utfordringer knyttet til 
vedtaksdyktighet ved Arbeidsutvalgsmøter. I §3.3.5 i vedtektene står nå følgende 
«Vedtaksdyktighet er oppnådd når minimum tre (3) av Arbeidsutvalgets medlemmer er til  
stede på Arbeidsutvalgets møte.» Denne formuleringen tar hensyn til at det hele tiden ar 4 
personer i Arbeidsutvalget. For å fortsatt kunne være vedtaksdyktige ved ett medlems 
fravær, og ta høyde for at det også senere kan forekomme frafall i Arbeidsutvalget, trengs 
en vedtektsendring for å ta høyde for dette. 
Ny tekst (skriv forslaget til ny tekst) 

Vedtaksdyktighet er oppnådd når mer enn halvparten av det fungerende Arbeidsutvalget er 
til stede på Arbeidsutvalgets møte. 
    

    VEDTATT     IKKE VEDTATT    

Foreslått     X    

 348 

  349 
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Forlag 2: 350 

   
Forslagsstiller    Bendik Kaurin Evertsen, Joachim Svamo Karlsen 

Forslagsnummer     2 

Sidetall       Linjenummer        

    Tilleggsforslag    Endringsforslag    Strykningsforslag    

Sett Kryss         X     
    

Opprinnelig tekst (hva står i originalteksten)  

Studentparlamentet er vedtaksdyktige når minst halvparten av dets valgte representanter, 
eventuelt vararepresentanter er til stede. 
Endring (hva er endringen du foreslår) 

Det foreslås en endring av kravet for vedtaksdyktighet i Studentparlamentet. 

Begrunnelse (Hvorfor ønsker du denne endringen?)    

Studentparlamentet har over tid hatt utfordringer med å være vedtaksdyktige under møter. 
For høstsemesteret 2022 var det vedtaksdyktighet ved kun ett av tre møter. For å sørge for 
at møter kan gjennomføres foreslås det en endring av §2.3.8. 
Ny tekst (skriv forslaget til ny tekst) 

Arbeidsutvalget er vedtaksdyktig når minst 10 stemmeberettigede representanter fordelt på 
alle fakulteter er til stede. 
    

    VEDTATT     IKKE VEDTATT    

Foreslått     X    

 351 

352 
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Forslag 3: 353 

   
Forslagsstiller    Bendik Kaurin Evertsen, Joachim Svamo Karlsen 

Forslagsnummer     3 

Sidetall       Linjenummer        

    Tilleggsforslag    Endringsforslag    Strykningsforslag    

Sett Kryss              
    

Opprinnelig tekst (hva står i originalteksten)  

§8.2. Vedtektene kan endres med 2/3 absolutt flertall. 

Endring (hva er endringen du foreslår)    

Det foreslås en endring av vedtaksdyktighetskravet knyttet til endring av vedtektene. 
Endringen går på å gå bort fra 2/3 absolutt flertall og gå inn for absolutt flertall. 
Begrunnelse (Hvorfor ønsker du denne endringen?)    

Studentparlamentet har over tid hatt utfordringer med å være vedtaksdyktige under møter, 
særlig ved behandling av vedtekter. For høstsemesteret 2022 var det vedtaksdyktighet ved 
kun ett av tre møter. For å sørge for at møter kan gjennomføres, og at vedtekter også kan 
behandles, foreslås en endring av §8.2. Absolutt flertall betyr at mer enn halvparten av det 
valgte Studentparlamentet må stemme for endring. Per nå må minimum 19 representanter 
være til stede og stemme for en vedtektsendring. Med det nye forslaget vil dette settes ned 
til minst 15 representanter til stede som må stemme for. 
Ny tekst (skriv forslaget til ny tekst)    

§8.2. Vedtektene kan endres med absolutt flertall. 

    

    VEDTATT     IKKE VEDTATT    

Foreslått     X    
  354 
 355 

  356 
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Til: Studentparlamentet (SP)      Saksbehandler: Henriette Bøe 357 
Fra: Arbeidsutvalget  358 
  359 

Diskusjon og votering på vedtektsendringer tilhørende 360 

Resolusjoner 361 

PSAK 42/23  362 

  363 

English summary:  364 

The proposed amendments to the Articles of Association state that they will not have 365 

retroactive effect, meaning resolutions passed before the amendment is adopted will still 366 

need to be actively considered by Parliament. The reason for these proposals is to address 367 

the issue of obsolescence and cancellation of resolutions. As resolutions are topical 368 

statements, they become less relevant over time. To avoid a long list of outdated resolutions, 369 

it is suggested to tidy up the list.  370 

 371 

There are two similar proposals for a new section 12.3.1, which provide different time frames 372 

for the expiration of resolutions. Proposal 1 suggests that resolutions expire and are 373 

considered cancelled after 4 years, while Proposal 2 suggests a time frame of 6 years. The 374 

Working Committee supports Proposal 1, as they believe resolutions quickly expire and their 375 

impact diminishes after 4 years.  376 

 377 

Proposal 3 aims to define the possibility of cancelling or renewing current resolutions, 378 

allowing for adaptation to rapid changes in society or changes in the Student Parliament's 379 

policy. 380 

    381 

Bakgrunn: 382 

Vedtektsendringer har ikke tilbakevirkende kraft, og resolusjoner vedtatt før endringen er 383 

vedtatt vil måtte aktivt behandles av parlamentet. 384 

  385 

Forslagene omhandler å definere regler for foreldelse og opphevelse av resolusjoner. Dette 386 

er fordi Studentparlamentet har flere resolusjoner som kan anses utgått på dato. 387 

Resolusjoner er dagsaktuelle uttalelser og vil og vil bli mindre aktuell over tid. For å ikke ha 388 

en lang liste av resolusjoner som det er vanskelig å forholde seg til, foreslås det derfor en 389 

opprydning.   390 

  391 

Forslag 1 og 2 er to like forslag til en ny §12.3.1. men som gir to alternativer til foreldelsestid.  392 

Forslag 1 lyder som følger: «Resolusjoner foreldes og anses opphevet etter 4 år etter at de 393 

er vedtatt. Resolusjoner som foreldes skal orienteres om på et Studentparlamentsmøte som 394 

foregår foreldelsesdatoen.»  395 

Forslag 2 lyder som følger: «Resolusjoner foreldes og anses opphevet etter 6 år etter at de 396 

er vedtatt. Resolusjoner som foreldes skal orienteres om på et Studentparlamentsmøte som 397 

foregår foreldelsesdatoen.»  398 

Arbeidsutvalgets vurdering er at resolusjoner fort utgår på dato, og etter fire år anser 399 

Arbeidsutvalget at resolusjonens slagkraft ikke vil være til stede. Derfor anbefaler 400 

Arbeidsutvalget å gå for forslag 1 framfor forslag 2.  401 

  402 
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Forslag 3 går ut på å definere muligheten for å oppheve eller fornye gjeldende resolusjoner. 403 

Dette for eksempel for å kunne tilpasse seg rask endring i samfunnet eller endringer i 404 

Studentparlamentets politiske dokumenter. Forslaget er en ny §12.3.2. lydende: 405 

«Resolusjoner kan løftes til oppheving eller fornyelse.». Arbeidsutvalget har valgt å ikke sette 406 

inn «revidering» som en av mulighetene. Om man ønsker å endre en resolusjon til å passe 407 

bedre med samtiden, anbefaler Arbeidsutvalget å sende inn forslag til en ny resolusjon som 408 

ved vedtak vil erstatte den man ønsker å endre.  409 

 410 

Vedlegg: 411 

• Forslag til vedtektsendringer 412 

 413 

Forslag til vedtak:  414 

• Studentparlamentet vedtar tilleggsforslag 1 til vedtektene. 415 

• Studentparlamentet vedtar tilleggsforslag 3 til vedtektene 416 

 417 

  418 
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Vedlegg: forslag til vedtektsendringer 419 

    
Forslagsstiller      AU    

Forslagsnummer      1 

Sidetall         Linjenummer          

     Tilleggsforslag     Endringsforslag     Strykningsforslag     

Sett Kryss      X            
     

Opprinnelig tekst (hva står i originalteksten) 

    

Endring (hva er endringen du foreslår) 

Nyt punkt om foreldelse av resolusjoner.  

Begrunnelse (Hvorfor ønsker du denne endringen?)     

Studentparlamentet har en lang liste med resolusjoner som er mange år gamle. 
Arbeidsutvalget ser det som hensiktsmessig å fastsette regler for når en resolusjon er 
foreldet. Vedtekter har ikke tilbakevirkende kraft, så hittil vedtatte resolusjoner blir ikke 
påvirket av denne vedtektsendringen.  
Ny tekst (skriv forslaget til ny tekst)  

§12.3.1. Resolusjoner foreldes og anses opphevet etter 4 år etter at de er vedtatt.  

     

     VEDTATT      IKKE VEDTATT     

Foreslått      X     

  420 
 421 

    
Forslagsstiller      AU    

Forslagsnummer      2 

Sidetall         Linjenummer          

     Tilleggsforslag     Endringsforslag     Strykningsforslag     

Sett Kryss      X            
     

Opprinnelig tekst (hva står i originalteksten) 

    

Endring (hva er endringen du foreslår) 

  

Begrunnelse (Hvorfor ønsker du denne endringen?)     

Studentparlamentet har en lang liste med resolusjoner som er mange år gamle. 
Arbeidsutvalget ser det som hensiktsmessig å fastsette regler for når en resolusjon er 
foreldet. Vedtekter har ikke tilbakevirkende kraft, så hittil vedtatte resolusjoner blir ikke 
påvirket av denne vedtektsendringen.  
Ny tekst (skriv forslaget til ny tekst)     

§12.3.1. Resolusjoner foreldes og anses opphevet etter 6 år etter at de er vedtatt.  

     

     VEDTATT      IKKE VEDTATT     

Foreslått         X 

  422 



20 
 

    
Forslagsstiller      AU    

Forslagsnummer      3 

Sidetall         Linjenummer          

     Tilleggsforslag     Endringsforslag     Strykningsforslag     

Sett Kryss      X            
     

Opprinnelig tekst (hva står i originalteksten) 

  

Endring (hva er endringen du foreslår) 

Et nytt punkt som sier noe om at resolusjoner kan løftes til fornyelse eller opphevelse.  

Begrunnelse (Hvorfor ønsker du denne endringen?)     

Med eller uten foreldelsesdato kan det oppstå behov for å oppheve en resolusjon. 
Det kan også være at en ønsker å fornye en resolusjon som er i ferd med å 
foreldes.  
Ny tekst (skriv forslaget til ny tekst)     

§12.3.2. Resolusjoner kan løftes til oppheving eller fornyelse.  

     

     VEDTATT      IKKE VEDTATT     

Foreslått      X     

 423 

  424 
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Til: Studentparlamentet (SP)      Saksbehandler: Henriette Bøe 425 
Fra: Arbeidsutvalget  426 
  427 

Foreldelse av resolusjoner 428 

PSAK 43/23  429 

  430 

English summary:  431 

As of today, the Student Parliament has 46 current resolutions, which date back to the year 432 

2012.  Some of the resolutions are outdated, and some have policies that we should 433 

consider incorporating into different political platforms in a more general way. There are 17 434 

resolutions that in our opinion can become obsolete without the need for the policies to be 435 

actively maintained; here we see that the policies are outdated and/or that the policies are 436 

already maintained in policy documents. 437 

  438 

An overview of all Student Parliament resolutions can be found at Resolusjoner - 439 

Studentparlamentet 440 

     441 

Bakgrunn:  442 

Per. dags dato har Studentparlamentet 46 gjeldende resolusjoner, som strekker seg helt 443 

tilbake til 2012.  Flere av resolusjonene er utdaterte, og flere har politikk vi bør se på å 444 

innlemme i ulike politiske plattformer i en mer generell ordlyd. Det er 17 resolusjoner vi 445 

vurderer at kan foreldes uten at politikken aktivt trengs å bevares, her ser vi utdatert politikk 446 

og/eller at politikken allerede er bevart i politiske dokumenter. 447 

 448 

Oversikt over alle Studentparlamentets resolusjoner finner du på Resolusjoner - 449 

Studentparlamentet 450 

 451 

Resolusjoner AU tenker studentparlamentet kan foreldes: 452 

Resolusjon Vedtatt dato Begrunnelse: 

En bærekraftig studiehverdag 14.05.2019 Bevares av politisk dokument 
om bærekraft 

Inneklima ved OsloMet 23.10.2018 Bevares av politisk dokument 
om campusstrategi 

Nei til akademisk samarbeid med 
aktører som aktivt bryter 
menneskerettighetene 

29.05.2018 Er utdatert, samt at i politisk 
dokument om 
internasjonalisering er det 
motstridende politikk. 

Pant for det grønne skifte 29.05.2018 Bevares av politisk dokument 
om bærekraft, samt 
gjennomført politikk 

Inkludering av studentrådene på 
HiOA 

24.10.2017 Gjennomført med tett 
samarbeid med SFR og 
formalisert gjennom 
samarbeidsavtaler. 

Nei til heliumsballonger på HiOA 23.05.2017 Bevares av politisk dokument 
om bærekraft 

https://www.studentparlamentet.no/dokumenter/resolusjoner/
https://www.studentparlamentet.no/dokumenter/resolusjoner/
https://www.studentparlamentet.no/dokumenter/resolusjoner/
https://www.studentparlamentet.no/dokumenter/resolusjoner/
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Resolusjon for kvalitet i 
informasjon 

23.05.2017 Dekkes i flere politiske 
dokumenter 

Automatisk begrunnelse på 
eksamen 

23.05.2017 Motstridende mot politisk 
dokument om utdanning 

Vern for studenter som opplever 
mobbing eller trakassering 

04.04.2017 Bevares i politisk dokument 
om likestilling, inkludering og 
mangfold 

Sats på kompetanse 20.09.2016 Gjennomført politikk  

Kortlesere på HiOA 20.09.2016 Bevares av politisk dokument 
om campusstrategi 

Students at Risk 15.03.2016 Utdatert, bevares i politisk 
dokument om 
internasjonalisering. Samt 
ivaretatt av ny resolusjon om 
Student at Risk 

Kjønnsnøytrale profesjonsnavn 16.02.2016 Utdatert problematikk 

Fra didaktikk til matematikk  19.01.2016 Utdatert, omhandler en svært 
spesifikk situasjon 

La en student være en student 12.03.2013 Bevares av politisk dokument 
om Velferd 

E-postlister 12.03.2013 Utdatert problemstilling, har 
et helt annet IT-system i dag  

Tilgang til bygg 13.11.2012 Bevares av politisk dokument 
om campusstrategi 

 453 

 454 

Forslag til vedtak:  455 

• Studentparlamentet vedtar å forelde resolusjonen En bærekraftig studiehverdag  456 

• Studentparlamentet vedtar å forelde resolusjonen Inneklima ved OsloMet  457 

• Studentparlamentet vedtar å forelde resolusjonen Nei til akademisk samarbeid med 458 

aktører som aktivt bryter menneskerettighetene  459 

• Studentparlamentet vedtar å forelde resolusjonen Pant for det grønne skifte  460 

• Studentparlamentet vedtar å forelde resolusjonen Inkludering av studentrådene på 461 

HiOA  462 

• Studentparlamentet vedtar å forelde resolusjonen Nei til heliumsballonger på HiOA  463 

• Studentparlamentet vedtar å forelde resolusjonen Resolusjon for kvalitet i informasjon  464 

• Studentparlamentet vedtar å forelde resolusjonen Automatisk begrunnelse på 465 

eksamen  466 

• Studentparlamentet vedtar å forelde resolusjonen Vern for studenter som opplever 467 

mobbing eller trakassering  468 

• Studentparlamentet vedtar å forelde resolusjonen Sats på kompetanse  469 

• Studentparlamentet vedtar å forelde resolusjonen Kortlesere på HiOA  470 

• Studentparlamentet vedtar å forelde resolusjonen Students at Risk  471 

• Studentparlamentet vedtar å forelde resolusjonen Kjønnsnøytrale profesjonsnavn  472 

• Studentparlamentet vedtar å forelde resolusjonen Fra didaktikk til matematikk   473 

• Studentparlamentet vedtar å forelde resolusjonen La en student være en student  474 

• Studentparlamentet vedtar å forelde resolusjonen E-postlister  475 

• Studentparlamentet vedtar å forelde resolusjonen Tilgang til bygg  476 
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Til: Studentparlamentet (SP)     Saksbehandler: Amalie Fadler Opdal  477 
Fra: Arbeidsutvalget  478 
  479 

Studentenes svar på SHoT undersøkelsen? 480 

PSAK 44/23  481 

  482 

English summary:  483 

The students' health and well-being survey (SHoT) surveys the student's health in a broad 484 

sense. The purpose is to provide insight into how the students are doing, and how the 485 

welfare offer for students can be improved.  486 

From 2010 to 2022, a clear negative trend has been seen, with more and more students 487 

reporting mental health problems. There are some preventive measures that OsloMet 488 

already exists: Buddy week, Master brunch, coffee time at both campus, Student support 489 

services (Student priest,The Studentombudsperson), SiO adviser, SiO psychologist, public 490 

health nurse, Union Fyrhuset, “Studieverksedet”, (Volunteer Gala)  491 

 492 

As a respond to the survey, we wish that the parliament take a stand in.  493 

-  Which one of the existing preventive measures, or new measures should be 494 

prioritized at OsloMet? 495 

- Should OsloMet prioritize event arranged centrally at OsloMet for pig student group or 496 

events that is for a smaller student group?  497 

 498 

Bakgrunn:  499 

Studentenes helse- og trivselsundersøkelse (SHoT) kartlegger studentens helse i en bred 500 

forstand. Formålet er å gi innsikt i hvordan studentene har det, og hvordan velferdstilbudet til 501 

studenter kan bedres. SHoT undersøkelsen ble gjennomført for førstegang i 2010, normalen 502 

har vært å gjennomføre en undersøkelse hvert fjerde år. I forbindelse med koronapandemien 503 

ble det gjort en tilleggsundersøkelse i 2021. Fra 2010 mot 2022 har man sett en tydelig 504 

negativ trend, hvor stadig flere studenter rapporterer om psykiske plager.  505 

 506 

I 2023 kom det nok en tilleggsundersøkelse med formål om å kartlegge forekomsten av 507 

psykiske lidelser blant studenter. Tilleggsundersøkelsen viser at de mest forekomne 508 

lidelsene er depressive episoder og angstlidelser. Undersøkelsen viser også at det er en 509 

forekomst av alkoholbrukslidelser. 510 

I sum er hovedfunnet i denne tilleggsundersøkelsen er at 1 av 3 studenter har rapportert å ha 511 

hatt symptomer på en eller annen psykisk lidelse i løpet av det siste året. En annen trend 512 

man ser ut ifra denne undersøkelsen er at det som regel er flere kvinner enn menn som har 513 

hatt flere depressive episoder (17,1 % vs. 10,8 %) og flere innfall av angstlidelse symptomer 514 

(16 % vs. 8,2 %). For utenom alkoholbrukslidelser, hvor det er færre kvinner som har 515 

symptomer enn menn (5,6 % vs. 7,7 %). 516 

 517 

I etterkant av lanseringen av funnene i tilleggsundersøkelsen har det kommet ulik kritikk mot 518 

den i form spørsmål knyttet til utvalgssammensetning, bruken av selvrapportering som 519 

metode, og hvorvidt spørsmålene er utdatert i forhold til utviklingen av språk knyttet til mental 520 
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helse i målgruppen. Men selv om det forekommer kritikk, så ser vi at denne undersøkelsen 521 

bygger opp om trenden med økende psykisk uhelse i studentmassen! 522 

 523 

OsloMet har fra før en rekke lavterskeltilbud med mål om å fremme studentenes psykiske 524 

helse. Vi ser derimot at det ikke er tilstrekkelig, og ønsker at parlamentet diskuterer hvilke 525 

tiltak som studentene på OsloMet trenger. 526 

 527 

Nåværende tiltak:  528 

• Fadderuke for de fleste studieprogram  529 

• Masterbrunsj hver tirsdag  530 

• Kaffetid i Pilestredet og Kjeller  531 

• Studentstøtte tjenestene (studentprest, studentombud) 532 

• Helsepsykepleier  533 

• SiO Psykolog  534 

• SiO Rådgiver på Kjeller 535 

• Union Fyrhuset   536 

• Studieverksted  537 

• (Frivillighets Galla) 538 

 539 

Punkter til diskusjon:  540 

1) Hvilke av de eksisterende eller nye, lavterskel og forbyggende tiltak 541 

ønsker parlamentet at OsloMet skal prioritere?  542 

2) Ønsker parlamentet at OsloMet prioritere mindre arrangementer for 543 

mindre studentgrupper eller sentrale arrangementer for alle studenter 544 

på OsloMet? 545 

Vedlegg: 546 

SHoT-undersøkelsen (eget dokument) 547 

Eksperter skeptiske til funn om psykiske lidelser: — Helt sprøtt (khrono.no) (lenke til artikkel i 548 

Khrono) 549 

 550 

Forslag til vedtak:  551 

• Parlamentet diskuterer saken 552 

  553 

https://khrono.no/eksperter-skeptiske-til-funn-om-psykiske-lidelser-helt-sprott/811904
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Til: Studentparlamentet (SP)          Saksbehandler: Bendik Kaurin Evertsen (LIA) 554 
Fra: Arbeidsutvalget  555 
  556 

Studentparlamentet After Hours 557 

PSAK 45/23  558 

  559 

English summary:  560 

Sometimes the members of the Student Parliament like each other and wish they could 561 

spend more time together outside the meetings. It also happens that members of the Student 562 

Parliament have friends they would like to introduce to other members of the Student 563 

Parliament, but preferably outside the meetings. It also happens that members of the Student 564 

Parliament have friends they would like to see as new members of the Student Parliament 565 

but would prefer to introduce them to the group of other members outside the meetings. 566 

For these reasons, and a few more, the Learning Environment Manager from the Executive 567 

Committee is therefore making himself available to receive suggestions from the hall for cool 568 

events to arrange between meetings. We will try to implement your suggestions as they are, 569 

within reasonable limits. 570 

Bakgrunn:  571 

Det hender at Studentparlamentets medlemmer liker hverandre, og skulle ønske de kunne 572 

tilbringe mer tid sammen utenom møtene. 573 

Det hender også at Studentparlamentets medlemmer har venner de gjerne hadde likt å 574 

introdusere for andre medlemmer av Studentparlamentet, men helst utenom møtene. 575 

Det hender også at Studentparlamentets medlemmer har venner de gjerne hadde likt å se 576 

som nye medlemmer av Studentparlamentet, men helst skulle ønske at de kunne introdusere 577 

til gjengen av andre medlemmer utenom møtene. 578 

 579 

Av disse grunnene, og noen flere, stiller derfor Læringsmiljøansvarlig fra arbeidsutvalget seg 580 

tilgjengelig for å motta forslag fra salen til kjekke begivenheter å arrangere mellom møtene. 581 

De som meldes kommer til å forsøkes å bli gjennomført nokså ukritisk, innenfor 582 

rimelighetens grenser. 583 

 584 

Diskusjonspunkter: 585 

• Overordnet spørsmål til diskusjon: 586 

I prinsippet, skal arbeidsutvalget ha noe ansvar for Studentparlamentet sosialt 587 

mellom møtene? 588 

• Og i så fall: Hvilke? 589 

 590 

Forslag til vedtak:  591 

• Studentparlamentet diskuterer saken. 592 

 593 


